
Rada Miasta i Gminy Margonin
Radni - Sesja

Protokół nr XXV

Sesja w dniu 25 marca 2021 
Obrady rozpoczęto 25 marca 2021 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 15:46 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków.

Obecni:

1. Mariusz Bachorski 
2. Rafał Gimzicki
3. Tomasz Gorkowski 
4. Grzegorz Gręda 
5. Barbara Kończak 
6. Teresa Koźlarek 
7. Mirosław Leśko 
8. Maria Miler 
9. Adam Rogacki
10. Jerzy Staniewski 
11. Danuta Strychalska 
12. Arleta Wegner 
13. Alina Wróblewicz 
14. Jolanta Zmudzińska 
15. Andrzej Zmudziński 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.
Przewodniczący poinformował, że obecnych podczas sesji jest 13 Radnych, co wobec ustawowego 
składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
decyzji. 
Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do Protokołu.

Zastępca Burmistrza poprosił, aby do porządku obrad wprowadzić zmiany dotyczące dodatnia uchwały 
Intencyjnej w sprawie utworzenia na terenie Gabinetów Lekarskich podstacji pogotowia ratunkowego i 
bazy dla Zespołu Ratownictwa Metycznego w wersji "P".

Przewodniczący rady zapytał radnych czy wnoszą uwagi do wypowiedzi Zastępcy Burmistrza?

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:
Zmiana porządku obrad wprowadzenie dodatkowych podpunktów obrad.. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 
Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Jolanta 
Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)



Mariusz Bachorski , Alina Wróblewicz 

2. Informacje nt. porządku obrad.
1. Otwarcie i stwierdzenie pracowmocności obrad.

2. Informacje nt. porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu z XXIV Sesji Rady Miasta i Gminy Margonin.

4. Informacja nt. odbytych posiedzeń Komisji Rady.

5. Informacje nt. działalności Przewodniczącego Rady w okresie międzysesyjnym.

6. Informacje nt. działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.

7. Przyjęcie sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2020 rok.

8. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Miejsko - Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Miejsko - Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2020 
rok.

9. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zwolnienia z podatku od nieruchomości; gruntów, budynków i budowli związanych z prowadzeniem 
działalności gospodarczej grup przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa pogorszeniu w 
związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID – 19,
b) zmiany uchwały nr XXI/214/2020 Rady Miasta i Gminy Margonin z dnia 9 listopada 2020 r. w 
sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości,
c) nieodpłatnego przekazania na rzecz Województwa Wielkopolskiego nieruchomości gruntowej 
niezabudowanej w Margoninie,
d) zmiany uchwały budżetowej na rok 2021,
e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Margonin na lata 2021- 2025,
f) nadania nazwy ulicy Tymiankowa w miejscowości Klotyldzin,
g) przyjęcia sprawozdania z realizacji: Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Margonin w latach 2013-
2014 i Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Margonin w latach 2015-2016,
h) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 
terenie Gminy Margonin w 2021 roku,
i) określenia wykazu kąpielisk na terenie Gminy Margonin w 2021 roku,
j) rozpatrzenia petycji dot. szczepień przeciwko wirusowi SARS-COV-2,
k) rozpatrzenia petycji dot. szczepień przeciwko wirusowi SARS-COV-2,
l) przystąpienia do procedury zmiany granic administracyjnych miasta Margonin poprzez włączenie 
części terenu sąsiedniego sołectwa Sypniewo, obszar „Rutki” do granic administracyjnych miasta 
Margonin i przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami
m) zmiany uchwały nr VII/68/2019 Rady Miasta i Gminy Margonin z dnia 23 maja 2019 r. w sprawie 
wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej teren plaży miejskiej w Margoninie.
n) obciążenia służebnością przesyłu nieruchomości stanowiących własnośc Gminy Margonin (PWB Sp. z
o.o.)
o) określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy Margonin
p) utworzenia na terenie Gabinetów Lekarskich podstacji pogotowia ratunkowego i bazy dla Zespołu 
Ratownictwa Metycznego w wersji "P"
10. Wolne głosy.
11. Zakończenie sesji.



Głosowano w sprawie:
Informacje nt. porządku obrad.. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 
Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Jolanta 
Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Alina Wróblewicz 

Program sesji stanowi załącznik nr 2 do Protokołu. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIV Sesji Rady Miasta i Gminy Margonin.

Przewodniczący rady zapytał radnych czy wnoszą uwagi do protokołu z XXII I XXIII sesji rady?

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:

Przyjęcie protokołu z XXIV Sesji Rady Miasta i Gminy Margonin.. 

Wyniki głosowania

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (13)

Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 

Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Jolanta 

Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 

NIEOBECNI (2)

Mariusz Bachorski , Alina Wróblewicz 

4. Informacja nt. odbytych posiedzeń Komisji Rady.

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawiła sprawozdanie z posiedzenia Komisji w 

dniu 10 marca 2021 r. 

Powyższa informacja stanowi załącznik do nr 3 do Protokołu. 

5. Informacje nt. działalności Przewodniczącego Rady w okresie międzysesyjnym.

Informacja stanowi załącznik nr 4 do Protokołu.

6. Informacje nt. działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.



Zastępca Burmistrza Łukasz Malczewski przedstawił informację z działalności Burmistrza w okresie 

międzysesyjnym.

Informacja stanowi załącznik nr 5 do Protokołu.

7. Przyjęcie sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2020 rok.

Pani Agnieszka Nowak Kierownik MGOPS przedstawiła sprawozdanie.

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego sprawozdania?

W dyskusji wzięli udział:

- Maria Miler 

w punkcie 3 na stronie 7 jest zapis motywowanie do udziału w zajęciach grupowych rodziców. Czy na 

teranie naszej gminy faktycznie odbywały się jakieś zajęcia praktyczne czy rodziny miały faktycznie 

szanse żeby brać udział w takich zajęciach?

- Kierownik MGOPS

ze względu na pandemię zajęcia się nie odbywały. Zapis taki jest bo to należy do asystenta rodziny. 

- Maria Miler

a w przeszłości takie zajęcia były?

- Kierownik MGOPS

nie bo nie było zgłoszeń jeśli chodzi o te rodziny, które objęte są asystentem rodziny. 

- Maria Miler

podoba mi się co tutaj jest napisane, ale proszę powiedzieć jak w praktyce wygląda takie działanie 

koordynatora. On po prostu idzie i pomaga rodzinie funkcjonować w życiu codziennym tak?

- Kierownik MGOPS

tak. Koordynator pomaga tam gdzie pojawiają się problemy opiekuńczo – wychowawcze. Pomaga w tym 

asystent rodziny. 

Głosowano w sprawie:

Przyjęcie sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2020 rok.. 

Wyniki głosowania

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (13)

Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 

Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Jolanta 

Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 

NIEOBECNI (2)

Mariusz Bachorski , Alina Wróblewicz 



Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do Protokołu.

8. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Miejsko - Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania

Problemów Alkoholowych oraz Miejsko - Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 

2020 rok

Pani Elwira Kończak przedstawiła sprawozdania z realizacji Miejsko - Gminnego Programu Profilaktyki i

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Miejsko - Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii za 2020 rok.

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego sprawozdania?

W dyskusji wzięli udział:

- Tomasz Gorkowski 

mam pytanie odnośnie kwot w 1 części. Razem wydatki na realizację programu 2020 roku wynosiły 

153.205 zł rozumiem, że to są razem planowane wydatki. Pierwsza kwota zaplanowana to była 104 tys. 

później 49 tys.i razem zaplanowane kwoty, zaplanowane kwoty wydatków 153.205 zł. Wydaliśmy w 

sumie 102.160.52 zł plus 2.700 pozostała działalność. Wpłynęło do nas 140.000 zł a nie tyle ile 

zaplanowaliśmy w budżecie 153.000 zł. 

- Elwira Kończak

te 153.000 zł to były środki z 2019 roku czyli w sumie budżet mieliśmy 153.205 zł. Wpływ był na kwotę 

140.635,00 zł to właśnie z tych resztek niewykorzystanych środków przejdą na ten rok. Na kolejnej sesji 

będą one uwzględnione. 

- Tomasz Gorkowski 

czyli mamy w tym programie nadwyżkę. Dziękuje za wyjaśnienie sprawy.

- Elwira Kończak

tak mamy nadwyżkę. 

- Maria Miler

ja mam pytanie dotyczące wydatków kwoty 7.000 zł. Kto został przebadany tak były kolonie, 

nauczyciele. Na kogo ponieśliśmy ten wydatek 7.000 zł na badanie SARS-COV2.

- Elwira Kończak

w zeszłym roku ustawa o przeciwdziałaniu COVID-19 wprowadza zapis, który mówi, ze możemy 

przekazać środki na przeciwdziałanie COVID-19. Środki były przekazane na badania. 

- Maria Miler

gdzie one były przekazane? 

- Elwira Kończak

badania były zrobione i przeprowadzone u pracowników. 

- Maria Miler

u pracowników Gminy i jednostek podległych tak ?



- Elwira Kończak – tak. Chciałabym dodać, że te środki możemy wydatkować i nie musimy się 

tłumaczyć na co te środki zostały przeznaczone.

- Maria Miler

ja nie mam pretensji. Ja po prostu zadaje pytanie, które nie ma drugiego dna. Wiem, że tym czasie w 

ośrodku Kultury były dzieci dlatego czystej ciekawości zapytałam kto był przebadany. Jeśli mnie ktoś 

zapyta dla kogo były wykonane badania będę wiedziała co odpowiedzieć. Wiadomo, że badania zostały 

wykonane dla bezpieczeństwa Nas wszystkich. Proszę się na mnie nie obrażać. 

Głosowano w sprawie:

Przyjęcie sprawozdania z realizacji Miejsko - Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Miejsko - Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2020 

rok. 

Wyniki głosowania

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (10)

Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Adam Rogacki, Jerzy 

Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)

Tomasz Gorkowski , Mirosław Leśko , Maria Miler 

NIEOBECNI (2)

Mariusz Bachorski , Alina Wróblewicz 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do Protokołu.

9. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zwolnienia z podatku od nieruchomości; gruntów, budynków i budowli związanych z prowadzeniem 

działalności gospodarczej grup przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa pogorszeniu w 

związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID – 19,

Zastępca Burmistrza przedstawił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwał?

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:

zwolnienia z podatku od nieruchomości; gruntów, budynków i budowli związanych z prowadzeniem 

działalności gospodarczej grup przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa pogorszeniu w 



związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID – 19,. 

Wyniki głosowania

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (13)

Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 

Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Jolanta 

Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 

NIEOBECNI (2)

Mariusz Bachorski , Alina Wróblewicz 

Uchwała nr XXV/247/2021 stanowi załącznik do nr 8 do Protokołu.

b) zmiany uchwały nr XXI/214/2020 Rady Miasta i Gminy Margonin z dnia 9 listopada 2020 r. w 

sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości,

Zastępca Burmistrza przedstawił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwał?

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:

zmiany uchwały nr XXI/214/2020 Rady Miasta i Gminy Margonin z dnia 9 listopada 2020 r. w sprawie 

określenia stawek podatku od nieruchomości,. 

Wyniki głosowania

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (13)

Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 

Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Jolanta 

Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 

NIEOBECNI (2)

Mariusz Bachorski , Alina Wróblewicz 

Uchwała nr XXV/248/2021 stanowi załącznik do nr 9 do Protokołu.



c) nieodpłatnego przekazania na rzecz Województwa Wielkopolskiego nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej w Margoninie,

M.Nowaczewski przedstawił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwał?

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:

nieodpłatnego przekazania na rzecz Województwa Wielkopolskiego nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej w Margoninie,. 

Wyniki głosowania

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (13)

Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 

Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Jolanta 

Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 

NIEOBECNI (2)

Mariusz Bachorski , Alina Wróblewicz 

Uchwała nr XXV/249/2021 stanowi załącznik do nr 10 do Protokołu.

d) zmiany uchwały budżetowej na rok 2021,

Skarbnik Gminy Pani Danuta Bogacz przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwał?

W dyskusji wzięli udział:

- Mirosław Leśko

Mam pytanie do Pani Skarbnik o 80.000 zł na zieleń na rondzie. Czy ta kwota jest przeznaczona na zieleń

na całe miasto czy tylko na rondo. 

- Skarbnik Gminy

tylko i wyłącznie na rondo. Burmistrz planuje zakupić róże biało – czerwone. I system nawodnienia i 

wyłożenie korą. 

- Maria Miler

kwota jest niebagatelna 80.000 zł. Czekałam kiedy pani Skarbnik przeczyta tą kwotę i faktycznie doda, że

jest to tylko rondo z tego względu, że uważam iż można by zmniejszyć kwotę przeznaczoną na 

ukwiecenie ronda. Ja orientowałam się jak wyglądają te kwoty na rondach. W Chodzieży są 3 ronda jest 



to koszt zryczałtowany i kosztuje 25 tysięcy rocznie. Tam są robione zapytania ofertowe. 5 tys za 

ukwiecenie nie wiem czy to jednego ronda czy trzech. Nie mniej jednak kwota i tak jest dużo mniejsza 

niż to co planuje zrobić się u nas czy Pan Burmistrz planuje. Proszę Radnych aby ten koszt był 

umniejszony uważam, że trzeba zachować trochę zdrowego rozsądku tym bardziej, że nie jedn a mama 

pytała mnie czy prosiła o interwencję w sprawie chociażby przenośnej toalety w okolicy placu zabaw. 

Pamiętam, że Pani J. Zmudzińska też interweniowała w tej sprawie. Wtedy od władz miasta usłyszeliśmy,

że mamy wybrać czy chcemy mieć toaletę tu przy placu zabaw czy przy plaży bo koszt utrzymania takiej 

toalety jest bardzo wysoki. Jak możemy wydawać na ukwiecenie ronda, zamontowanie systemu 

nawodnienia jak nie stać nas na pół roczne utrzymanie toalety, która kosztuje 2.500 zł i jest wyposażona 

w umywalkę jest co tydzień sprzątana. Dziś rano to potwierdziłam, że nawet jeśli w okresie mniejszego 

natężenia ruchu te koszty były jeszcze mniejsze. Rozmawiamy o tym co tak naprawdę jest mieszkańcom 

potrzebne, zgłaszają i zwracają uwagę. 80.000 zł wydane na ukwiecenia miasta, może te kwiaty się 

utrzymają a może nie, mamy anomalia pogodowe rożne sytuacje i nikt nam nie zagwarantuje, że 80.000 

włożone w róże i system nawadniania będzie kosztem wydanym rozsądnie. Proszę Radnych, aby 

umniejszyli tą kwotę, aby zagłosowali za tym aby jednak tą kwotę umniejszyć. Aby kwotę umniejszoną 

przeznaczyć chociażby na toaletę, która jest potrzebna mieszkańcom. Byłam zobaczyć czy byłoby 

miejsce na ustawienie toalety po raz kolejny zobaczyłam uszkodzone ławki na placu zabaw, uszkodzone 

ogrodzenia. Myślę, że część tej kwoty można by przeznaczyć na usuniecie tych ławek. Są ławki w stanie 

dobrym z których można skorzystać są też takie, które stanowią zagrożenie przede wszystkim dla dzieci 

tam przebywających. Odrobinę mniej pieniędzy z zachowaniem jakiegoś umiaru i rozsądku a 

przeznaczenie tych pieniędzy, tam gdzie jest zagrożenie i realna potrzeba mieszkańców Gminy. 

- Skarbnik Gminy Danuta Bogacz

dodam, że różne są wieloletnie one są okrywowe, będą co najmniej pół roku kwitły zresztą Radni zawsze 

mówili, żeby stawiać na ukwiecenie miasta. Jedna sadzonka kosztuje 18 zł. 

- Zastępca Burmistrza

może ja odpowiem na to pytanie. Pani Skarbik ustala tylko budżet. Pani Maria Miler o uzasadnienie 

powinna pytać mnie. Takich głupot przez ostanie 3 minuty jakie zostały powiedziane przez Panią Marię 

Miler to ja nie słyszałem. Po pierwsze jest to tylko plan czasami w 1/3 nie są one wydane. Więc 

porównywanie, że na rondzie w Chodzieży to kosztuje 1.000, 2.000 lub 3.000... niech Pani zobaczy jak te

ronda wyglądają. To jest kwota zblokowana zobaczymy ile wyjdzie w przetargu z tego co wiem miała 

tam być choinka postawiona, która będzie Pani przez lata służyła nie przez 1 rok. Porównywanie jest 

naprawdę nie na miejscu. A mówienie o toalecie i te spółki gminne, które Pani obśmiewa postawiły 

toaletę za pieniądze unijne na plaży i co z tego, że utrzymanie takiej toalety 2.500 zł ale postawienie 

kosztuje 200.000 zł. Pani znajdzie kilka miejsc, może są one w Polsce nie są tak powszechne, że takie 

toalety na placach zabaw stoją. Wie Pani my placów zabaw mamy dużo dlaczego akurat w Margoninie 

tak naprawdę?! Proszę pamiętać, że cmentarz jest cmentarzem parafialnym my jako Gmina nie możemy 

stawiać toalety przy cmentarzu a potem znów ktoś pobiegnie do prokuratury i powie, że Malczewski 

postawił toaletę przy cmentarzu a parafia na tym korzysta. Dziś się patrzy na takiego typu rzeczy i my nie



będziemy ryzykować takich decyzji. Być może kiedyś dojdziemy do momentu, że na placu zabaw będą 

toalety. My naprawdę rozumiemy te wnioski bardzo dużo wniosków wpływa o różne rzeczy, naprawdę 

potrzebne i my to rozumiemy. Ale placów zabaw na terenie Gminy jest prawdopodobnie 10 niech Pani 

nie patrzy tylko przez pryzmat miasta jednego placu, bo te na wioskach naprawdę nie są gorsze, tam są 

też ludzie. Pani nie różnicuje ludzi w mieście i ludzi na wsi bo co są gorsi? Natomiast wie Pani ludzie 

czekają po 50 lat na drogi, które musimy budować. Natomiast na stawianie toalet za kilka set tysięcy 

naprawdę przyjdzie jeszcze czas. Czym innym jest plaża, która jest miejscem, gdzie ludzie przebywają 

bardzo długo. My możemy na placu zabaw postawić toi toi, ale pytanie czy oto akurat chodzi. Proszę nie 

porównywać utrzymania toalety 2.500 zł być może tyle kosztuje, ale postawienie toalety droga Pani 

kosztuje 200.000 zł. Pani nie chciała tych spółek cały czas je Pani obśmiewała i kto ma tam to postawić. 

Proszę pamiętać, że jest to tylko plan przed chwilą zdejmowaliście Państwo pieniądze z drogi Margońska 

Wieś, plan był 800.000 zł. Ile zostało 260.000 zł czy 280.000 zł. Ja bym się nie przywiązywał do tych 

kwot. Proszę pamiętać, że kwiaty są wieloletnie to nie są co roku wydatki 25.000 zł w Chodzieży co roku 

jak Pani pomnoży przez 4 lata to ma Pani 100.000 zł. W Margoninie i tak wyjdzie taniej więc jakby nie 

mając wiedzy rozumiem Pani ma prawo pytać doskonale to rozumiem, bardzo proszę o elementarną 

przyzwoitość a nie populistyczne takie granie. Dziękuje.

- Maria Miler (Ad Vocem).

Panie Burmistrzu Pan mnie w ogóle nie rozumie albo nie słucha nie chce zrozumieć, i chce wypomnieć 

rzeczy...chce Pan może odgrzać jakieś kotlety nie mam zielonego pojęcia. Tak mamy proszą o toalety 

chociażby toi toi bo są sytuacje awaryjne. Proszę Pana z placów zabaw nie korzystają dzieci w 

pieluszkach. Mamy mają tam realny problem. To prawda, że toaleta typu toi toi w tej chwili obsługiwana 

czy czyszczona, obsługiwana raz w tygodniu byłaby by namiastką toalety, która stoi na plaży ale 

zaspokajałaby potrzeby wcale nie populistyczne tylko takie podstawowe potrzeby mam. Ja nie mówię o 

dwóch toaletach, postawieniu przy Kaplicy toalety, proszę Pana jedna toaleta, która połączyłaby obiekty. 

Czy mieszkaniec, który idzie na Cmentarz on ma napisane wchodzę na własność Parafii jemu po prostu 

chce się skorzystać z toalety i on przeszedłby kawałek, żeby się załatwić przy placu zabaw. Obsługa tego 

toi toi w skali miesiąca kosztuje 420 zł z utrzymaniem jej raz w tygodniu. Przy okazji powiem, że ta sama

mama, która mówi to w imieniu osób, które już korzystały z toalety przy plaży powiedziała, że toaleta 

była zwyczajnie śmierdząca. Wiec faktycznie mówię o toalecie toi toi na okres do momentu kiedy będzie 

można kiedy pozyskamy środki, ze spółek, które przynoszą korzyść Naszej Gminie i mówię o kosztach 

utrzymania półrocznym na placu zabaw. Dlaczego półrocznym no bo i tak myślę, że wzięłam dłuższy 

okres niż powinnam wziąć, bo myślę od kwietnia do września czy od połowy kwietnia do połowy 

października przecież to nie są koszty niebagatelne. Jeżeli chodzi o kwiaty Pan wypowiadając się o 

uchwałach COVID gdzie wspieramy mieszkańców czy sami będziemy mieć niższy wpływ, gdzie słusznie

przeznaczamy pieniądze na badania czy pracownicy są zarażeni czy nie. Proszę Pana ja w planie 

budżetowym widzę 80.000 zł to przepraszam ja się o to pytam czy 80.000 na postawie jakiegoś 

szacowania zostało tam wpisane więc nadzwyczajnie się o to pytam. Ja wiem, że są to kwiaty wieloletnie,

ale mówię też, że mogą się różne rzeczy wydarzyć chociażby ze względu na niestabilną pogodę. Można 



by obsadzić rondo trochę tańszymi kwiatami. A w przyszłości można by pomyśleć czym można by to 

obsadzić. A zresztą proszę Pana myśmy wydali na to rondo jako Gmina 2 mln złotych więc może z tych 

pieniędzy coś by się udało zrobić ładnego zielonego na rondzie. Dziękuje. 

- Zastępca Burmistrza

gdybyśmy nie wydali tych 2 mln jako gmina to nigdy byśmy go nie mieli przez kolejne 20 lat. Niech Pani

zajrzy w dokumenty i niech się Pani tego dowie i już więcej Pani nie opowiada, że i tak by to rondo 

powstało gdyby gmina tych pieniędzy nie dała. Proszę zadzwonić do WZDW i Pani wskażą czym jest 

pomoc finansowa nasza 2mln chociaż chcieliśmy to ograniczyć, to doszłoby do tego ,że ten przetarg nie 

został by rozstrzygnięty. Proszę sobie politykę zostawić. Prawda jest taka gdyby nie pomoc finansowa 

Gminy Margonin w postaci 2 mln złotych nigdy by tego rodna nie było a na pewno nie w przeciągu 

kilkunastu lat bo projekty, które były zrobione jeden się kończył przed Margoninem a drugi się zaczynał 

za Margoninem i nie obejmowało skrzyżowania o ruchu okrężnym przecież te koncepcje są w internecie 

dostępne można to zobaczyć. Warunkiem budowy ronda w Margoninie i mówię to z pełną 

odpowiedzialnością bo sam chciałem ograniczyć WZDW te pieniądze, natychmiast była riposta, że jeśli 

Państwo tak zrobicie działo się to może z pół roku temu, chcieliśmy wpisać to umowy, że kwalifikowane 

będą tylko pewne elementy, które tam są realizowane natychmiast była riposta, że to rondo w takim razie 

nie powstanie i tyle proszę zasięgać informacji 

- Maria Miler (Ad Vocem)

jesteście Państwo sami zakładnikami

- Zastępca Burmistrza

nie jesteśmy żadnymi zakładnikami proszę Pani, nie ma Pani zielonego pojęcia jak wyglądały negocjacje 

w tej kwestii, Nigdy by te rondo proszę Pani nie powstało. Ja rozumiem , że w tej chwili są uciążliwości 

gigantyczne wszyscy jakby ponoszą tego konsekwencje no ale, żeby kiedyś było lepiej to w tej chwili 

droga Pani musi być gorzej, trzeba niestety zacisnąć zęby. Będzie tam pięknie, będzie przede wszystkim 

bezpieczniej jeżeli by chociaż jedno życie da się tam uratować dzięki temu rondu to już warto było wydać

te pieniądze. Być może dla Pani akurat tu nie grają większej roli, ale dla nas tak. Tam zdarzeń drogowych

jest naprawdę mnóstwo i dajmy już naprawdę spokój tej sytuacji. Musiała być pomoc finansowa gminy 

tak samo wielokrotnie wspomagaliśmy Zarząd Dróg Wojewódzkich w remoncie chodników potwierdzi to

Przewodniczący Staniewski, Sołtys Adolfowa nie było by remontów tych chodników gdyby nie byłoby 

wsparcia Gminy Margonin taki był po prostu warunek, tak samo było w przypadku ronda. Po prostu 

kwota była ogromna. Ja rozumiem, że Pani widzi kwotę 80.000 zł. Szacowania są robione mniej więcej 

na tego typu zamówienia. My nie mamy na to żadnego projektu no więc jest pewna kwota zabezpieczana,

nie twierdze, że ona jest mała. Wydatek jest jeden raz czy on do końca zostanie zrealizowany w takiej 

formule my zwyczajnie w świecie tego nie wiemy a Państwo wielokrotnie mówiliście, że miasto jest 

brzydkie nie ukwiecone mało zielone. Można sięgnąć do protokołów z przez 2014 roku. Poza tym proszę 

pamiętać, że ta wyspa która jest na tym rondzie jest gigantyczna to jest gigantyczny teren, który podlega 

interwencji trudno to porównywać z rondem w Wągrowcu czy z małym rondem w Chodzieży to są 

rzeczy nie porównywalne można używać tego typu argumentów, ale tego nie da się porównać. Tam jest 



ogromna masa m² tam jest 600 czy 700 m², które Pani musi zagospodarować to jest tak jakby Pani miała 

całą działkę budowlaną do zagospodarowania a nie 5 m na 5 m². Zobaczymy naprawdę jakie będą 

ostateczne koszty z tego tytułu rozumiem Pani wniosek Radni mogą go niezaakceptowań, rozumiem, że 

jest czas pandemii. Jeżeli ZDW ma wpisane pewne rozwiązania w przetargu, który tam jest realizowany 

to i tak jest kwota jaka tam dochodzi do tego. Jest to potężna kwota jaka dochodzi związana z całym 

zagospodarowania terenu dookoła to nie jest tylko budowa ronda. Widzi Pani, że przesuwają się prace z 

jednej strony są przepusty robione pod drogą Margoninki są 2, aż na Szamocińską jest inwestycja 

realizowana jest to największa inwestycja drogowa na terenie gminy jakby ja rozumiem, że to wywołuje 

kontrowersje kwota 80.000 zł ale ona wcale nie musi taka być. Taki jest plan, żeby co miesiąc co dwa nie 

biegać i nie zabezpieczać kolejnych środków czy taka kwota będzie wydana tego nie wiem. Mówię, że 

jest top ogromny teren, który podlega interwencji. Natomiast kwestia toalety. My nie mówimy nie. 

Znajdzie Pani przykłady, gdzie takie toalety stoją na placu zabaw. Wiem, że w Wagrowcu coś takiego 

postawiono, ale to już jest taka prawdziwa toaleta. Ja wiem, że toi toi jest kilka razy w tygodniu 

sprzątany. Ale one wyglądają strasznie, nie wiem czy taka mama będzie chciała z takiego toi toi 

skorzystać, jeżeli młodzież przejdzie tam razy czy dwa wieczorem. Wystarczy na plaży zobaczyć jak 

wyglądają toi toi a bardzo często są one sprzątane. Ludzie oczekują czegoś więcej i jest to zrozumiałe, 

tylko Gminy mają też swoje priorytety, absolutnie Pani ma racje, że są to rzeczy podstawowe tam nigdy 

tej toalety nie było ja nie wiem czy w Chodzieży jest toaleta na placu zabaw. Daje taki przykład wie Pani 

to jest miasto powiatowe, w Wągrowcu wiem, że jest nie wiem jak w Pile. Pani cały czas liczy plac 

zabaw w Margoninie my to rozumiemy, ale placy zabaw mamy kilkanaście i pytanie dlaczego ma tu 

stanąć a nie na terenach wiejskich. Jeżeli już postawimy to będziemy musieli wszędzie postawić bo za 

chwile się spotkamy z pytaniem dlaczego stawiacie Państwo w Margoninie a nie na przykład w 

Próchnowie między blokami a dlaczego nie w Adolfowie zapyta Sołtys Gręda albo w Zbyszewicach. On 

tu jest bardzo intensywnie wykorzystany ten plac zabaw zdajemy sobie z tego sprawę tylko mówię, że 

jeżeli już będzie decyzja to będzie w większej ilości miejsc. Dlatego mówię, że trzeba równo wszystkich 

traktować a nie wybiórczo. Przyjmujemy ten argument on się pojawia, któryś raz w dyskusji ja nie mówię

nie, że to kiedyś nie będzie zrobione. Macie Państwo środków tyle ile macie, są priorytety. Na plaży jest 

bo dało się to zrobić przez spółkę. Spółka nie może postawić toalety na placu zabaw bo tego nie da się 

rozliczyć. Obawiam się, że jeśli toaleta będzie płatna 1 zł to będzie pani krzyczała na następnej sesji 

panie Malczewski dlaczego to jest płatne. Rozumiem Radnych, to jest fajne takie populistyczne, że 

powinno być bezpłatne. Zaczekajmy jeszcze chwilę, mamy jeszcze dużo zdań do wykonania, jeśli będzie 

to postawione to pewnie na większej ilości miejsc. Natomiast przy cmentarzu to proszę wniosek do 

Księdza Proboszcza złożyć. Ja też mogę tą prośbę mu przekazać bo wiem, że jest tam, potrzebna toaleta

- Maria Miler (Ad Vocem)

po pierwsze ja Panu powiem w Margoninie dlaczego najpierw, nie zbudowaliśmy jako Gmina wszystkich

placów zabaw od razu we wszystkich miejscowościach bo tak jak Pan cenie zauważył nie da się, bo jest 

dużo zadań w gminie do zrobienia tak jak an słusznie zauważył po kolei były budowane boiska, place 

zabaw mniejsze większe po kolei były ogradzane te miejsca spotkań mieszkańców. Więc może od czegoś



trzeba zacząć. Ja mówię o jednej toalecie, która połączyłaby mieszkańców Miasta i Gminy Margonin, 

którzy chcieli by skorzystać z toalety. Na koniec naszła mnie refleksja zarzucał mi Pan różne rzeczy 

nawet dzisiaj populizm, brak wiedzy ale zwykłą nieprzyzwoitością jest zarzucanie mi, że brak mi 

wartości docenienia życia. Myślę, że chwilami powinien się Pan zastanowić co Pan mówi, bo to co Pan 

powiedział, że wartość życia nie jest dla mnie ważna jest brakiem zwykłej nieprzyzwoitości. 

- Zastępca Burmistrza

Nie miałem zamiaru Pani obrazić ja od niektórych Radnych słyszałem porównania do Auschwitz do tego 

co się tutaj dzieje. 

Głosowano w sprawie:

zmiany uchwały budżetowej na rok 2021,. 

Wyniki głosowania

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (10)

Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Adam Rogacki, Jerzy 

Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)

Tomasz Gorkowski , Mirosław Leśko , Maria Miler 

NIEOBECNI (2)

Mariusz Bachorski , Alina Wróblewicz 

Uchwała nr XXV/250/2021 stanowi załącznik do nr 11 do Protokołu.

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Margonin na lata 2021- 2025,

Skarbnik Gminy Pani Danuta Bogacz przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwał?

Pytań u uwag nie zgłoszono.

Głosowano w sprawie:

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Margonin na lata 2021- 2025,. 

Wyniki głosowania

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:



ZA (10)

Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Adam Rogacki, Jerzy 

Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)

Tomasz Gorkowski , Mirosław Leśko , Maria Miler 

NIEOBECNI (2)

Mariusz Bachorski , Alina Wróblewicz 

Uchwała nr XXV/251/2021 stanowi załącznik do nr 12 do Protokołu.

f) nadania nazwy ulicy Tymiankowa w miejscowości Klotyldzin,

I. Wolniewicz przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwał?

Pytań u uwag nie zgłoszono.

Głosowano w sprawie:

nadania nazwy ulicy Tymiankowa w miejscowości Klotyldzin,. 

Wyniki głosowania

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (13)

Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 

Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Jolanta 

Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 

NIEOBECNI (2)

Mariusz Bachorski , Alina Wróblewicz 

Uchwała nr XXV/252/2021 stanowi załącznik do nr 13 do Protokołu.

g) przyjęcia sprawozdania z realizacji: Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Margonin w latach 2013-

2014 i Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Margonin w latach 2015-2016,

M.Nowaczewski przedstawił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwał?

W dyskusji wzięli udział:

- Maria Miler 



Na końcu jest zapisane zdanie, że program zwiększył zainteresowanie i świadomość naszych 

mieszkańców na jakiej podstawie wysnułeś takie wnioski. 

- M. Nowaczewski

mieszkańcy pytają, czy dana nieruchomość jest wpisana do rejestru zabytków, czy jest objęta ochroną 

konserwatorską, stąd ja też odsyłam do zarządzeń jakie regulują to czy dany budek jest wpisany do 

gminnej ewidencji zabytków czy może jest ujęty w ewidencji konserwatora zabytków oraz odsyłam do 

programu, który to reguluje. 

- Maria Miler 

czy mieszkańcy pytają również czy Gmina jest wstanie współfinansować, tych budynków, które są już 

zabytkami. Czy o to mieszkańcy pytają.

- M. Nowaczewski

tak takie pytania się pojawiają z zakresu zabytków ale też wielu innych działań np. Wymiany źródeł 

ciepła, wymiany dociepleń termomodernizacji wymiany okien, azbestu. Pytania się pojawiają czy to o 

pomoc w upiększeniu budynku wpisanego w rejestr gminny. Rozróżnijmy, że jest gminy program i 

wojewódzki. 

- Maria Miler

czy prowadzisz rejestr ilu tych mieszkańców jest?

- M. Nowaczewski

nie, przeważnie jest to kontakt telefoniczny.

- Maria Miler

czyli mogę odpowiadać mieszkańcom, że budynek, który jest zabytkiem jest wpisany do wojewódzkiego 

spisu i wtedy może wystąpić z wnioskiem do Rady, z jednego sprawozdania wynika, że wydaliśmy 43.00 

zł, w kolejnym w związku z budową plebanii wydaliśmy więcej ponad 100.000 zł. Czy my jako Rada 

możemy podać jakieś kwoty, które dla mieszkańców były by dofinansowane?

- M. Nowaczewski

w pierwszej kolejności należałoby podjąć uchwałę regulującą. 

- Maria Miler

tej uchwały nie ma. 

- M. Nowaczewski

jeśli ktoś zawnioskuje dostanie odpowiedź, że na dzień dzisiejszy jest to niemożliwe jeżeli chodzi o 

budynki wpisane do Gminnej ewidencji zabytków. Wpisanych zabytków do Wojewódzkich jest 

wpisanych kilkanaście. Do Gminnej ewidencji wpisanych jest parę set. 

Głosowano w sprawie:

przyjęcia sprawozdania z realizacji: Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Margonin w latach 2013-

2014 i Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Margonin w latach 2015-2016,. 

Wyniki głosowania

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2



Wyniki imienne:

ZA (13)

Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 

Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Jolanta 

Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 

NIEOBECNI (2)

Mariusz Bachorski , Alina Wróblewicz 

Uchwała nr XXV/253/2021 stanowi załącznik do nr 14 do Protokołu.

h) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na

terenie Gminy Margonin w 2021 roku,

M.Nowaczewski przedstawił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwał?

W dyskusji wzięli udział:

- Mirosław Leśko 

w uchwale jest wpisane gospodarstwo gdzie te zwierzęta miałyby trafić, czy jest w gminie jakiś 

regulamin wytypowania takiego gospodarstwa?

- M. Nowaczewski

jest gospodarstwo rolne wytypowane jest to gospodarstwo rolne Wacław Cisielski. Mamy porozumienie z

danym gospodarstwo. Będzie zapytanie czy wskazany podmiot będzie wstanie przyjąć zwierzęta. Na 

dzisiaj musimy wytypować takie gospodarstwo. Nie przewidzimy co nas spotka w przyszłości jakie to 

będą zwierzęta czyli gatunek a nawet ilość. Może się nagle okazać że wyniku rożnych działań mogą 

pojawić się np. żubry, lub stado owiec. Wtedy musimy uszczegółowić czy dane gospodarstwo jest 

wstanie przyjąć tyle zwierząt lub do wyjaśnienia sprawy skąd one się wzięły na terenie naszej gminy 

wtedy być może będzie trzeba szukać innego podmiotu. 

- Mirosław Leśko 

gospodarstwo typuje Burmistrz?

- mamy miejsce wskazane w programie, w pierwszej kolejności zwrócimy się do danej osoby. 

Towarzystwo opieki nad zwierzętami może stwierdzić, że dane zwierzęcie jest źle chowane i zagraża 

życiu. Wtedy nakażą lub zabiorą to zwierze jeśli będzie to uzasadnione lub zwrócą się do Burmistrza o 

przeanalizowanie danej sprawy, żeby to Burmistrz podjął decyzję. Jeśli jest zabór zwierzęcia wtedy 

Burmistrz musi wskazać miejsce gospodarstwa. 

- Mirosław Leśko

czy to gospodarstwo dostaje środki?czy tylko jeśli zwierzę tam będzie?

- M.Nowaczewski



nie ma kwoty stałej dla gospodarstwa. Jeśli byłaby kwota była by uzależniona od rodzaju i ilości 

zwierzęcia. Jeśli były konkretny przypadek wtedy byśmy rozmawiali o kosztach z tym związanych. Nie 

ma kosztów związanych z gotowością danego gospodarstwa. 

Głosowano w sprawie:

przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Margonin w 2021 roku,. 

Wyniki głosowania

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (13)

Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 

Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Jolanta 

Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 

NIEOBECNI (2)

Mariusz Bachorski , Alina Wróblewicz 

Uchwała nr XXV/254/2021 stanowi załącznik do nr 15 do Protokołu.

i) określenia wykazu kąpielisk na terenie Gminy Margonin w 2021 roku,

Zastępca Burmistrza przedstawił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwał?

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:

określenia wykazu kąpielisk na terenie Gminy Margonin w 2021 roku,. 

Wyniki głosowania

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (13)

Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 

Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Jolanta 

Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 



NIEOBECNI (2)

Mariusz Bachorski , Alina Wróblewicz 

Uchwała nr XXV/255/2021 stanowi załącznik do nr 16 do Protokołu.

j) rozpatrzenia petycji dot. szczepień przeciwko wirusowi SARS-COV-2,

Przewodnicząca Komisji T. Koźlarek przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwał?

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:

rozpatrzenia petycji dot. szczepień przeciwko wirusowi SARS-COV-2,. 

Wyniki głosowania

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (13)

Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 

Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Jolanta 

Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 

NIEOBECNI (2)

Mariusz Bachorski , Alina Wróblewicz 

Uchwała nr XXV/256/2021 stanowi załącznik do nr 17 do Protokołu.

k) rozpatrzenia petycji dot. szczepień przeciwko wirusowi SARS-COV-2,

Przewodnicząca Komisji T. Koźlarek przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwał?

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:

rozpatrzenia petycji dot. szczepień przeciwko wirusowi SARS-COV-2,. 

Wyniki głosowania

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (13)



Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 

Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Jolanta 

Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 

NIEOBECNI (2)

Mariusz Bachorski , Alina Wróblewicz 

Uchwała nr XXV/257/2021 stanowi załącznik do nr 18 do Protokołu.

l) przystąpienia do procedury zmiany granic administracyjnych miasta Margonin poprzez włączenie 

części terenu sąsiedniego sołectwa Sypniewo, obszar „Rutki” do granic administracyjnych miasta 

Margonin i przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami

Zastępca Burmistrza przedstawił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwał?

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:

przystąpienia do procedury zmiany granic administracyjnych miasta Margonin poprzez włączenie części 

terenu sąsiedniego sołectwa Sypniewo, obszar „Rutki” do granic administracyjnych miasta Margonin 

i przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami. 

Wyniki głosowania

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (13)

Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 

Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Jolanta 

Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 

NIEOBECNI (2)

Mariusz Bachorski , Alina Wróblewicz 

Uchwała nr XXV/258/2021 stanowi załącznik do nr 19 do Protokołu.

m) zmiany uchwały nr VII/68/2019 Rady Miasta i Gminy Margonin z dnia 23 maja 2019 r. w sprawie 

wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej teren plaży miejskiej w Margoninie.

M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwał?

Pytań i uwag nie zgłoszono. 



Głosowano w sprawie:

zmiany uchwały nr VII/68/2019 Rady Miasta i Gminy Margonin z dnia 23 maja 2019 r. w sprawie 

wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej teren plaży miejskiej w Margoninie.. 

Wyniki głosowania

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (13)

Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 

Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Jolanta 

Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 

NIEOBECNI (2)

Mariusz Bachorski , Alina Wróblewicz 

Uchwała nr XXV/259/2021 stanowi załącznik do nr 20 do Protokołu.

n) obciążenia służebnością przesyłu nieruchomości stanowiących własnośc Gminy Margonin (PWB 

Sp. z o.o.)

M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwał?

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:

obciążenia służebnością przesyłu nieruchomości stanowiących własnośc Gminy Margonin (PWB Sp. z 

o.o.). 

Wyniki głosowania

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (13)

Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 

Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Jolanta 

Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 

NIEOBECNI (2)



Mariusz Bachorski , Alina Wróblewicz 

Uchwała nr XXV/260/2021 stanowi załącznik do nr 21 do Protokołu.

o) określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy Margonin

Zastępca Burmistrza przedstawił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwał?

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:

w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy 

Margonin. 

Wyniki głosowania

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (12)

Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 

Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki, Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Jolanta Zmudzińska , 

Andrzej Zmudziński 

BRAK GŁOSU (1)

Jerzy Staniewski 

NIEOBECNI (2)

Mariusz Bachorski , Alina Wróblewicz 

Uchwała nr XXV/261/2021 stanowi załącznik do nr 22 do Protokołu.

p) utworzenia na terenie Gabinetów Lekarskich podstacji pogotowia ratunkowego i bazy dla Zespołu 

Ratownictwa Metycznego w wersji "P"

Zastępca Burmistrza przedstawił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwał?

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:

utworzenia na terenie Gabinetów Lekarskich podstacji pogotowia ratunkowego i bazy dla Zespołu 

Ratownictwa Metycznego w wersji "P". 



Wyniki głosowania

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (12)

Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 

Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki, Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Jolanta Zmudzińska , 

Andrzej Zmudziński 

BRAK GŁOSU (1)

Jerzy Staniewski 

NIEOBECNI (2)

Mariusz Bachorski , Alina Wróblewicz 

Uchwała nr XXV/262/2021 stanowi załącznik do nr 23 do Protokołu.

10. Wolne głosy.

Mirosław Leśko - zgłosił sprawę nieświecącej lampy przy rondzie (koło Pana Ślęzaka), rondo zostało 

również zalane. Była wizja lokalna pracowników gminy, nie ma braku odpływu wody przy rondzie. 

Zgłoszenia dotyczące teleporad, mieszkańcy proszą aby lekarze może zaczęli przyjmować i badać 

pacjentów. 

Zastępca Burmistrza – mamy dwie przychodnie. Mamy wybór można się przepisać. Ja nie chce 

interweniować w tej sprawie raz już chcieliśmy pomóc. Podmioty są zobowiązane do przyjmowania 

pacjentów. Na pracę lekarzy nie mamy wpływu. 

Miler Maria - do końca marca są wysyłane stawki za wodę do Wód Polskich. Czy te stawki są co roku 

uzgadniane, czy w tym roku też było wysłane do Wód Polskich?

Zastępca Burmistrza – tak na okres taryfowy czyli raz na 3 lata jest taki wniosek wysyłany. W tym roku 

taki wniosek był wysłany z propozycją taryf jest z prośbą o zatwierdzenie nowych taryf i przyjrzenie się 

kosztom. Oczywiście, że jest podwyżka 

Miler Maria – czy pamięta Pan jaka była ta propozycja?

Zastępca Burmistrza – propozycja dotyczy się poszczególnych okresów w ramach okresu taryfowego, na 

pierwszy rok jest inna, na drugi inna i trzeci też inna. Cena jest rosnąca. Nie mogę powiedzieć czy to 

będzie 10 gr, czy 15 gr. Te 15 gr będzie rozłożone na cały okres. Np.w pierwszym roku jest to 10 gr, a 

drugim roku 3gr a w trzecim 2 gr. Jest to na pewno wartość nie przekraczająca 9 %. Nie chcieliśmy 

obciążać mieszkańców dużymi kosztami. Jest wiele zmiennych, których nie braliśmy pod uwagę. 

Miler Maria – pytam po prostu bo mieszkańcy mnie pytają czy będzie podwyżka za wodę. I jaka? 

Dlatego chciałabym wiedzieć co mam odpowiadać. Czy jestem wstanie mieszkańcowi przekazać np. Jaka

to będzie kwota?. 

Zastępca Burmistrza – proszę sobie dodać około 9 %. Nie pamiętam dokładnie jaka jest teraz kwota czy 



jest to 3,20 czy 3,30 zł. Rozłożone na 3 lata. w pierwszym roku jest to 10 gr, a drugim roku 3gr a w 

trzecim 2 gr. W skali rachunku ok. 3% rocznie. 

Miler Maria – czy prawdą jest,że sprzedana została działa przy osiedlu Polanka?

Zastępca Burmistrza – ta gminna, która była wnoszona do spółki jako aport? Tak. 

Miler Maria – a za jaką kwotę?

Zastępca Burmistrza – 635.000 zł netto.

Miler Maria – czy jest Pan zadowalany z tej kwoty?

Zastępca Burmistrza – oczywiście, że jestem zadowolony z tej kwoty. Ja mam operat na to jaka jest 

wartość rynkowa tej działki. Podmiot, który to kupił, kupił to w innym celu. Kupił do podmiot, w tym 

celu żeby przyblokować miejsce. Mięliśmy też inne oferty ale za dużo niższe pieniądze. 

Miler Maria – pytam bo poruszaliśmy ten temat na sesji. I dlatego pytam czy jest Pan zadowolony. 

Działka nie miała jakieś dużej wartości finansowej, była mało atrakcyjna. 

Zastępca Burmistrza – ja nadal podtrzymuje swoje zdanie. Oferta była bardzo korzystna. Dzięki temu 

mamy środki na to żeby zakupić działki przy dawnym stadionie. 

Mirosław Leśko – Burmistrzu a rondo w Zbyszewicach?

Zastępca Burmistrza – będzie to musiało kompleksowo rozwiązane. Nie wiem co z tą lampą? Ja 

myślałem, że ta lampa została podłączona po ostatniej sesji. Jesteśmy tylko petentem w Enea. 

Barbara Kończak – zostałam zobligowana przez mieszkańców, aby zrobić przejście do dzieci do szkoły 

za bankiem. Proszę o zorientowanie się czy byłoby możliwe zrobienie takie przejście. 

Zastępca Burmistrza – droga jest drogą Wojewódzką. Zarząd Dróg pewnie zwróci się do Inżyniera ruchu.

Nie jest to takie proste. 

Barbara Kończak – chodzi o drogę za bankiem z tyłu.

Zastępca Burmistrza – rozumie. Tak to niewątpliwie skracało by drogę z tej części miasta. To są nakłady 

większe finansowe. Musi pewnie powstać tam pewnie jakiś mostek. Będziemy mieli to na uwadze. 

Adam Rogacki – na drodze do Dębinca która miała być robiona jest jakiś problem z wycinaniem drzew. 

Zastępca Burmistrza – oś jezdni będzie przesunięta. Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska nie 

zgodził się na obustronną wycinkę drzew. Mają większą wartość przyrodniczą drzewa aniżeli 

bezpieczeństwo. Musimy się dostosować do jego zaleceń i trzeba zrobić nowy projekt. 

Zakończenie sesji.

 

Przewodniczący
Rada Miasta i Gminy Margonin

 

Przygotował(a): Joanna Koczorowska

Przygotow,ano przy pomocy programu eSesja.pl ,


